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SPRAWOZDANIE NA SESJĘ 12.12.2016R. 

 

 

3 LISTOPADA 

* Odbyło się posiedzenie Zarządu Oddziału Gminnego OSP RP. 

 

* Tego samego dnia spotkałem się z potencjalnym inwestorem na działki w Nagladach. 

 

9 LISTOPADA 

* Spotkałem się Zastępcą Komendanta Miejskiego PSP st. bryg. Markiem Eljasiakiem oraz z 

Naczelnikiem Wydziału Operacyjno - Szkoleniowego - mł. bryg. Sergiuszem Dłuskim. 

Tematem spotkania było możliwe włączenie jednostek z terenu gminy do Krajowego Systemu 

Ratownictwa Gaśniczego. W spotkaniu uczestniczył również Komendant Gminny Gerhard 

Kryks. 

 

 

11 LISTOPADA 

* Uczestniczyłem w III Gietrzwałdzkich Dniach Niepodległości. 

 

 

15 LISTOPADA 

* Spotkałem się z Arcybiskupem Metropolitą Warmiński Józefem Górzyńskim w sprawie 

organizacji 140. rocznicy objawień gietrzwałdzkich. 

* Tego samego dnia uczestniczyłem w spotkaniu z Nauczycielami Zespołu Szkolno - 

Przedszkolnego w Gietrzwałdzie. 

 

22 LISTOPADA 

* Spotkałem się z Dyrektorem Oddziału Terenowego Agencji Nieruchomości Rolnych w 

Olsztynie. Przedmiotem dyskusji były warunki współpracy, w tym przejęcie wyrobiska po 

Spółce Wienerberger oraz dofinansowanie budowy dróg gminnych prowadzących do byłych 

Państwowych Gospodarstw Rolnych. 

 

23 LISTOPADA 

* Uczestniczyłem w zrzeczeniu się prawa pierwokupu działki w Unieszewie. 

 

24 LISTOPADA 

* Spotkałem się z pełnomocnikiem spółki Chmiel Dom w sprawie zwrotu nakładów drogę. 

 

* Tego samego dnia uczestniczyłem w obradach komisji rewizyjnej. 

 

28 LISTOPADA 
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* Odbyło się posiedzenie Komisji Gospodarczej, w której uczestniczyłem. 

 

30 LISTOPADA 

* Uczestniczyłem w spotkaniu zorganizowanym przez Warmińsko - Mazurski Urząd 

Wojewódzki oraz Kuratorium Oświaty w Olsztynie. Przedmiotem spotkania było omówienie 

reformy oświaty oraz planowanych zmian w szkolnictwie. 

 

5 GRUDNIA 

* Spotkałem się z Ks Marcinem Chodorowskim w sprawie przebudowy ołtarza polowego w 

Gietrzwałdzie w związku z 140. rocznicą objawień. 

 

6 GRUDNIA 

* Spotkałem się z wójtem Gminy Grunwald w sprawie współpracy promocyjnej. 

* Również tego dnia spotkałem się z Panem Januszem Barańskim Prezesem Fundacji Na Rzecz 

Obronności Kraju "VIS" 

 

7 GRUDNIA 

* Uczestniczyłem w spotkaniu w Starostwie Powiatowym w Olsztynie. Przedmiotem rozmów 

był układ komunikacyjny dróg publicznych w mieście Olsztyn i poza jego granicami (odcinki 

stanowiące dowiązania do obwodnicy miasta). Omówiono przyszły charakter odcinka drogi 

publicznej (obecnie krajowej 16) od węzeł Olsztyn Zachód do granicy Miasta Olsztyn. 

Spotkaniu wzięli udział Starosta Małgorzata Chyziak, Dyrektor Zarządu Dróg Wojewódzkich 

Pan Waldemar Królikowski, przedstawiciele Urzędu Marszałkowskiego oraz przedstawiciele 

Zarząd Dróg Zieleni i Transportu w Olsztynie. 

* Również tego samego dnia uczestniczyłem w spotkaniu zorganizowanym przez Urząd 

Marszałkowski w budynku Olsztyńskiego Parku Naukowo - Technologicznego. Przedmiotem 

spotkania było omówienie Planu Cyfrowego 2025 w związku z maksymalizacją pokrycia 

Województwa  siecią światłowodową "ostatniej mili". 

* Tego samego dnia o odbyło się posiedzenie Związku Gmin Warmińsko - Mazurskich. Na 

posiedzeniu został przyjęty budżet związku na rok 2017 oraz Wieloletnia Prognoza Finansowa 

na lata 2017-2020. 

 

8 GRUDNIA 

* Uczestniczyłem w zgromadzeniu Warmińskiego Związku Gmin. Na posiedzeniu został 

przyjęty budżet związku na rok 2017 oraz Wieloletnia Prognoza Finansowa na lata 2017-2020. 

Najważniejszym elementem budżetu jest realizacja wyciszenia na schronisku dla psów w 

https://www.google.pl/url?sa=t&rct=j&q=&esrc=s&source=web&cd=1&cad=rja&uact=8&ved=0ahUKEwjgqMqq6-zQAhWEVywKHUvUDJ8QFggcMAA&url=http%3A%2F%2Fwww.zkm.olsztyn.eu%2F&usg=AFQjCNG38khx0mZImjZprp6y8GFG7_z7gQ&sig2=n7peZlxtJZN8lz-X_WdM_A
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Tomarynach. Po niespełna dwóch latach walki udało się w końcu doprowadzić do realizacji 

inwestycji.  

* Tego samego dnia podpisywałem umowę siedzibie Banku Żywności na realizację wniosku w 

ramach MOF-u Społecznego.  

 

9 GRUDNIA 

* Uczestniczyłem w spotkaniu mającym na celu opracowanie kalendarium uroczystości z 

okazji 140. rocznicy objawień gietrzwałdzkich i 50 - lecia koronacji obrazu Matki Bożej 

Gietrzwałdzkiej. W spotkaniu uczestniczyli m.in.: Arcybiskup Metropolita Warmiński Józef 

Górzyński, Wojewoda Warmińsko - Mazurski Artur Chojecki, przedstawiciel Marszałka 

Województwa Warmińsko - Mazurskiego, Proboszcz Parafii Gietrzwałdzkiej KS Marcin 

Chodorowski oraz KS Krzysztof Bielawny.  

* Tego samego dnia uczestniczyłem w spotkaniu z Nauczycielami Zespołu Szkolno - 

Przedszkolnego w Gietrzwałdzie. Na spotkaniu wypracowano sposób rozwiązania 

nieporozumień. W styczniu odbędą się mediacje prowadzone przez niezależnego mediatora.  

 

REFERAT INWESTYCJI I ZAMÓWIEŃ PUBLICZNYCH 

 

1. Zakończono realizację zadania pn. „Usuwanie wyrobów zawierających azbest z terenu 

Gminy Gietrzwałd”, na które Gmina Gietrzwałd uzyskała dofinansowanie z 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Olsztynie. 

Polegało ona na:  

- demontażu i zabezpieczeniu pokrycia dachowego lub innych wyrobów zawierających 

azbest, 

- transporcie odpadu niebezpiecznego z miejsca rozbiórki do miejsca unieszkodliwienia, 

- unieszkodliwieniu poprzez składowanie odpadu niebezpiecznego na składowisku. 

Z terenu Gminy Gietrzwałd w 2016 r. usunięto 4 104,76m2 (64,340Mg) wyrobów 

azbestowych z 16 nieruchomości. Azbest usuwany był z takich miejscowości jak: Siła, 

Biesal, Łajsy, Gietrzwałd, Unieszewo, Woryty, Tomaryny, Sząbruk, Gronity. Przede 

wszystkim usuwano odpad niebezpieczny z budynków mieszkalnych i gospodarczych oraz 

tzw. luz zalegający na posesjach.  

Ogólna wartość zadania: 37.532,16zł 

Wartość dofinansowania: 31.902,34zł 

Wartość wkładu własnego Gminy: 344,19zł 

Wartość wkładu własnego mieszkańców: 5.285,63zł 

Na terenie Gminy Gietrzwałd pozostało do usunięcia jeszcze 278,466Mg. 

 

2. W ramach projektu Ekologiczna Gmina Gietrzwałd w miejscowościach Gietrzwałd, Biesal, 

Unieszewo, Rapaty i Tomaryny zostały zrealizowane zadania o tematyce ekologicznej. 

Dotacji w wysokości 80% udzielił WFOŚiGW w Olsztynie. 

W ramach zadań przeprowadzone zostały pogadanki, warsztaty plastyczno-rękodzielnicze, 

wycieczki, spotkania ze specjalistami, gry terenowe i wystawy prac. 
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Uczestnicy odnawiali swoje stare meble, lepili z gliny, wykonywali prace plastyczne 

różnymi technikami, tworzyli biżuterię, poznawali tkaniny i uczyli się szyć różne 

przedmioty, sadzili rośliny.  

W pięciu miejscowościach przeprowadzono w świetlicach wiejskich i WDK-ach 55 

spotkań i 10 konkursów tematycznych. W zajęciach udział wzięło ok. 67 osób. Wszystkie 

zajęcia cieszyły się dużym zainteresowaniem. 

Ogólna wartość wszystkich projektów to: 2.868,07zł 

Wartość dofinansowania: 2.294,15zł 

Wartość wkładu własnego: 573,92zł 

 

3. W lipca 2016 r. został ogłoszony konkurs na realizację Programu zdrowotnego w zakresie 

profilaktyki zakażeń wirusem brodawczaka ludzkiego HPV w Gminie Gietrzwałd na lata 

2016-2018. Wpłynęły dwie oferty. Komisja konkursowa oceniła je i wyłoniła Wykonawcę, 

którym jest Punkt Szczepień Profilaktycznych z siedzibą w Olsztynie. W dniu 12 

października została podpisana umowa z Wykonawcą. Koszt jednej szczepionki wynosi 

208,00zł. W ramach Programu mają być podane dwie dawki każdemu dziecku. 

Szacunkowa liczba osób objętych szczepieniami (zameldowanych na terenie Gminy 

Gietrzwałd i urodzonych w 2004r.) to 29 dziewczynek i 43 chłopców. Do wszystkich 

rodziców wysyłane były dwukrotnie informacje o Programie. Zostało zorganizowane 

spotkanie z lekarzem, celem wyjaśnienia wszelkich wątpliwości. Niestety nie było 

zainteresowania - przyszedł tylko jeden rodzic.  

Ostatecznie wpłynęło 15 zgód (9 dziewczynek i 6 chłopców) a 5 rodziców nie wyraziło 

zgody na szczepienie swoich dzieci. W tym roku do Programu przystąpiło blisko 21% osób 

upoważnionych. Punkt Szczepień Profilaktycznych wyznaczył pięć terminów, w ramach 

których rodzice mogli się udać do Olsztyna i dzieciom została podana pierwsza dawka 

szczepionki. Kolejna będzie za pół roku. 

 

4. W dniu 21 listopada Gmina Gietrzwałd złożyła dwa wnioski do Urzędu Marszałkowskiego 

o przyznanie pomocy w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich 2014-2020 na 

realizację operacji typu „Gospodarka wodno-ściekowa”. Jeden z wniosków dotyczy 

budowy sieci kanalizacji sanitarnej w ul. Drzewnej w Gietrzwałdzie i ul. Śródleśnej w 

Nagladach o wartości 258.300 zł w tym dotacja 133.622 zł a drugi - budowy sieci 

wodociągowej i kanalizacji sanitarnej w Rapatach z przesyłem do oczyszczalni w 

Gietrzwałdzie o wartości 3.335.760 zł w tym dotacja – 1.725.644 zł. Przedsięwzięcia 

zaplanowano do realizacji w formule „zaprojektuj i wybuduj”. 

 W tym miejscu chciałbym złożyć podziękowania Pani Dominice Małachowskiej, która 

wspólnie z pracownikiem Urzędu uczestniczyła w uzgadnianiu przebiegu sieci z 

mieszkańcami Naglad oraz zbieraniu wymaganych oświadczeń i umów użyczenia. 

 

5. W przeprowadzonym postępowaniu o zamówienie publiczne na wykonywanie w roku 

2017 na terenie Gminy Gietrzwałd usługi odbioru i transportu do miejsca 

zagospodarowania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości zamieszkałych, 

niezamieszkałych, koszy ulicznych na terenie gminy Gietrzwałd oraz Punktu 

Selektywnego Zbierania Odpadów Komunalnych wpłynęła jedna oferta od REMONDIS 

Olsztyn Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością Sp. K. Wartość oferty opiewała na 

kwotę 473.336 zł i jest zbliżona do kwoty jaką Zamawiający zamierzał przeznaczyć na 

sfinansowanie zamówienia. Podpisanie umowy zaplanowano na 12.12.2016 r. 
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6. Sprzedano Stara 244, który należał do OSP Biesal. W wyniku kilkakrotnie prowadzonych 

postępowań przetargowych udało się znaleźć nabywcę pojazdu, którym jest mieszkaniec 

naszej gminy. 

 

7. Dobiega końca realizacja i rozliczanie zamówień finansowanych z funduszy sołeckich. 

Niektóre sołectwa po przeanalizowaniu swoich budżetów wprowadziły zmiany bądź 

uchwaliły nowe wydatki wykorzystując powstałe oszczędności.  

 

8. Przygotowano zapytanie ofertowe na pełnienie usługi nadzoru inwestorskiego na budowie 

drogi Naterki-Gronity-Kudypy a także przygotowywana jest dokumentacja przetargowa na 

wyłonienie wykonawcy robót budowlanych. 

 Ponadto przygotowana jest dokumentacja na dostawę paliwa i dowożenie uczniów w 

okresie od stycznia do końca roku szkolnego. 

 

9. Pracownicy Referatu prowadzą spis z natury w ramach trwającej inwentaryzacji zgodnie z 

Zarządzeniem Wójta z dnia 19.09.2016 r. Jeden zespół działający w Urzędzie zakończył 

czynności, natomiast drugi pracujący w „terenie” planuje skończyć spis 14 grudnia  

2016 r.  

 

Gospodarka nieruchomościami 

 

1.      Przeprowadzone zostały  przetargi : 

 

2 listopada br. : 

 

- IV przetarg na sprzedaż  2 działek  w Nagladach 

- I przetarg na sprzedaż 4 działek w Unieszewie / za kaplicą / 

 

16 listopada br. : 

- III przetarg na sprzedaż 4 działek w Barwinach 

- IV przetarg na sprzedaż działki 50/20 w Biesalu 

 

2 grudnia br. : 

 

- IV przetarg na sprzedaż  działki nr 217/7 w Unieszewie 

- III przetarg na sprzedaż 4 działek w Barwinach 

 

Sprzedana została tylko działka nr 217/7 o pow. 821 m2 w Unieszewie za cenę 25.760 zł netto. 

 

 

2.    Ogłoszone  zostały  następne przetargi : 

 

na 16 grudnia br. : 

 

- I przetarg na sprzedaż  4 działek  w Nagladach 
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- II przetarg na sprzedaż 4 działek w Unieszewie / za kaplicą / 

- I przetarg na sprzedaż działki nr 154/1 w Biesalu 

 

na 28 grudnia br. : 

- VI przetarg na sprzedaż 3 działek w Sząbruku 

- III przetarg na sprzedaż działki 73/65 w Nagladach 

- V przetarg na sprzedaż 3 działek w Barwinach 

 

3. Mieszkanka Sząbruka   wystąpiła  z  wnioskiem  o   sprzedaż   działki   nr  249/3 o pow. 

0,0386 ha w Sząbruku. Wniosek przedstawiony został Komisji Gospodarczej do 

zaopiniowania .  

 

 

4. Fundacja  z  Olsztyna wystąpiła z wnioskiem o wydzierżawienie części działki nr 19/12                  

o pow. 2,9548 ha w Rapatach – na cele statutowe, społeczno-użyteczne – działalność sportowo-

rekreacyjną, w tym utworzenie strzelnicy sportowej. Wydzierżawiono  gruntu na okres  3 lat.  

 

5. Mieszkaniec Łupstycha   wystąpił  z  wnioskiem  o  wystąpienie do Nadleśnictwa Kudypy                 

o przekazanie na rzecz Gminy Gietrzwałd części  działki   nr  3229/8 w Łupstychu – pod drogę 

wewnętrzną. Wniosek przedstawiony został Komisji Gospodarczej do zaopiniowania . 

 

6. Właściciele działek  nr 290/1 o pow. 137 m2 i 290/3 o pow. 132 m2 w obrębie Woryty    

wystąpili  z  wnioskiem  o   ich nieodpłatne przejęcie na mienie komunalne - na poszerzenie 

gminnych dróg wewnętrznych. Wniosek przedstawiony zostanie Komisji Gospodarczej do 

zaopiniowania. 

  

7. Właściciel działek  nr 261/373 o pow. 77 m2 i 261/417 o pow. 35 m2 w obrębie Unieszewo, 

zabudowanych przepompowniami ścieków wystąpił  z  wnioskiem  o   ich nieodpłatne przejęcie 

na mienie Gminy Gietrzwałd. Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej w Gietrzwałdzie 

wniosek zaopiniował pozytywnie. Wniosek przedstawiony zostanie Komisji Gospodarczej do 

zaopiniowania. 

 

8. Przygotowana została umowa na wykonanie geodezyjnego podziału działki gminnej nr 167 

w Worytach, zgodnie z planem zagospodarowania przestrzennego / powstanie 6 działek pod 

zabudowę mieszkaniową jednorodzinną /.  

 

 

Sprawy drogowe 

 

 

 Gronity 

a. Profilowanie drogi Naterki - Gronity  

b. Wykonano remont nawierzchni na odcinkach  w kierunku Kudyp,  w kierunku 

Naterek,w kierunku Dajtek oraz Zieloną Dolinę. Wbudowano ok 130 ton kruszywa 
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łamanego. 

 

 Naterki 

a. ul. Bursztynowa łatanie dziur destruktemm bitumicznym. 

b.Przeprowadzono odśnieżanie chodników. 

 

 Woryty 

a. Łatanie nawierzchni masą na zimno drogi Woryty-Gietrzwałd i Woryty Pelnik, 

wbudowano 500 kg masy. 

b. Wykonano profilowanie drog: Woryty- Pelnik, Woryty - DK nr16 

 

 Rentyny 

a. Wykonano profilowanie drog: Gietrzwałd- Rentyny, Rentyny- Woryty. 

 

 Biesal 

a.Przeprowadzono sprzątanie liści.  

b.Wykonano profilowanie drog w kierunku: Jadamin, Parwółek, stadionu. 

 

 Tomaryny 

a.Wykonano wzmocnienie nawierzchni drogi na odcinku DK nr16 -Tomaryny-Biesal  

poprzez wbudowanie ok 120 ton żużla. 

 

 Łupstych 

a.Wykonano profilowanie drog. 

 

 Gietrzwałd 

a.Przeprofilowano ul. Łąkową i Leśną. 

b.Przeprowadzono odśnieżanie chodników. 

c.Wykonano remont ul Klonowej kruszywem łamanym. Wbudowano 10 ton kruszywa.

  

 

 Śródka 

a. Wykonano profilowanie drogi Śródka -  DP  nr 1425N 

 

 Sząbruk 

a. Wykonano wzmocnienie nawierzchni ulic: Sw. Huberta św. Brunona, Wiosennej 

,poprzez wbudowanie 60  ton kruszywa łamanego. 

b. Wykonano pierwszy etap wzmocnienia ul, Lipowej wbudowano 60 ton kruszywa 

betonowego i 60 ton żużla. 

c. Przeprowadzono odśnieżanie chodników. 

 

 Siła 

a. Wykonano wzmocnienie nawierzchni  zjazd ,poprzez wbudowanie 60  ton kruszywa 

łamanego. 

 

 Naglady 

a. Wykonano remont ul Drzewnej kruszywem łamanym. Wbudowano 30 ton Kruszywa. 

b. Wycięto krzaki na ul Prostej. 

c. Wykonano remont ul Żurawiej kruszywem łamanym. Wbudowano 30 ton Kruszywa, 
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oraz 15 ton destruktu. 

 

 Łupstych 

a. Przeprowadzono odśnieżanie chodników. 

 

 

 Grazymy 

a. Wykonano prześwietlenie koron drzew na drodze Rapaty- Grazymy. 

 

 Łęguty 

a.   Ukończono pierwszy etap budowy chodnika dł 120m i szer. 2,0,             

         poprzez wykonanie robót : 

             - korytowanie wraz z odwozem urobku, 

             - założenie rur osłonowych na kable teletechniczne, 

             - ustawienie krawężnika na ławie betonowej z oporem dł. 120 m 

             - ustawienie obrzeży na podsypce piaskowo-cementowej dł. 120,0 m 

             - wykonanie warstwy odsączającej z piasku gr. 10 cm na pow ok 240  m2 

             -  wykonanie podbudowy z kruszywa łamanego gr 15 cm na pow. ok. 240m2 

             - ułożenie kostki betonowej na podsypce piask.- cement. na pow. ok 240 m2. 


